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R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 834 din 31.01.2014 

 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 30 ianuarie 2014, ora 1400 

 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

si 2 delegati satesti din 13 si, respectiv, 2 care alcătuiesc Consiliului local al comunei Rebricea. 

Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerica, primarul comunei Rebricea şi 

domnul Zaharia Petrea, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Participa ca invitati domnul Lazar Ion, Director Scoala gimnaziala Rebricea, doamna 

Leustian Mihaela, adm. financiar Scoala, domnul Gavriluta Mihai, Sef Post Politie Rebricea, 

domnul Ciocoiu Filaret, tehnician veterinar si doamna Alexandru Anca Ionela, asistent medical, 

doamna Aghiorghiesei Mariana, referent, cu delegare de atributii de asistenta sociala. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care ulterior îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, MORARIU IONEL 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 12 din 24.01.2014 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 30 

ianuarie 2014, ora 1400  , cu următoarea ordine de zi: 

 1. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes 

local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna 

Rebricea, judetul Vaslui. 

  2. Proiect de hotarare privind aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor 

ajutoare de urgenta. 

 3. Proiect de hotarare privind aprobarea „Planului de analiză şi acoperire a 

riscurilor” - comuna Rebricea, judeţul Vaslui, pentru anul 2014. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna decembrie 2013. 

 5. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 

2014. 

 6. Raport privind starea economică, socială şi de mediu a comunei Rebricea, pe anul 

2013. 

 7. Raport de activitate a viceprimarului comunei Rebricea, pe anul 2013. 

 8. Analiza de pregatire in domeniul situatiilor de urgenta pe anul 2013. 

9. Interpelari si raspunsuri. 
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Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 

 
Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerica, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă 

beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului viceprimar, Zaharia Petrea, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau 

de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 

416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă 

beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 
 

 DISCUTII: 

 Domnul primar specifica faptul ca doamna Aghiorghiesei poate da numarul de dosare de 

ajutor social, care sunt in plata. 

 Doamna Aghiorghiesei precizeaza ca avem un numar de 182 de dosare in plata, iar 

cuantumul a crescut de la 1 ianuarie 2014, intrucat s-a stabilit minimul pe economie, la 850 lei. 

 Domnul consilier, Nicu Doru intreaba daca intre acestia avem si persoane scutite de medic. 

 Doamna Aghiorghiesei specifica faptul ca incepand cu 1 noiembrie, a mai intrat in plata un 

numar de 25 de dosare, intrucat veniturile nu trebuie sa depaseasca 2500 euro de familie si 1000 

euro pentru persoane singure, motiv pentru care s-a inmultit numarul de dosare. 

 Domnul viceprimar spune ca de cand a venit frigul sunt mai multe persoane care solicita 

ajutor social. 

 Domnul consilier, Scantee Fanica intreaba cine verifica daca este vreo persoana bolnava. 

 Domnul viceprimar face precizarea ca exista act medical la dosar in acest sens. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de 

muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 
 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

Am să prezint hotărârea în întregime. 
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 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerica, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 - Dau cuvântul doamnei inspector (asistent social), Onu Alina, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea situatiilor deosebite 

pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

situatiilor deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 
 

 DISCUTII: 

 Domnul presedinte de sedinta, Morariu Ionel intreaba daca sunt discutii, pe seama 

proiectului de hotarare. 

 Domnul consilier, Nicu Doru propune adoptarea proiectului de hotarare prin eliminarea 

punctului 8 din Anexa nr. 1, intrucat s-ar crea un precedent. 

 Se va avea in vedere modificarea Anexei nr. 1 la proiectul de hotarare, cu mentiunile sus-

precizate. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 
 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerica, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea „Planului de analiză şi acoperire a riscurilor” - comuna Rebricea, judeţul Vaslui, 

pentru anul 2014. 

 - Dau cuvântul domnului Ciubotaru Adrian, Sef S.V.S.U., pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea „Planului de analiză şi 

acoperire a riscurilor” - comuna Rebricea, judeţul Vaslui, pentru anul 2014. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea „Planului de 

analiză şi acoperire a riscurilor” - comuna Rebricea, judeţul Vaslui, pentru anul 2014. 
 

 DISCUTII: 

 Domnul primar precizeaza ca la Tufesti o persoana a baut, a cazut si nu a putut sa-si faca 

focul, considerand ca este o situatie de risc. Am trimis oameni de la Legea 416/2001 sa-l ajute, dar 

acesta a refuzat. Mai sunt cazuri deosebite cu batranii singuri, care nu au copii. Cade in sarcina 

noastra, ca institutie, sa avem grija de ei. Avem obligatia sa asiguram servicii de permanenta, 

asistenta medicala umana si veterinara. 

 Am actionat cu utilajul din dotare si cu cei de la legea 416, pentru a inlatura stratul de 

zapada. 

 Vin cu rugamintea sa ne instiintati unde sunt persoane aflate in situatii de risc, mai ales 

batrani si copii. 
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 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea „Planului de analiză şi acoperire a riscurilor” - comuna Rebricea, judeţul Vaslui, 

pentru anul 2014. 
 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerica, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna decembrie 2013. 

- Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea decontarii navetei 

cadrelor didactice, pentru luna decembrie 2013. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna decembrie 2013. 
 

 DISCUTII: 

Domnul consilier, Scantee Fanica solicita dovada abonamentului domnului Lazar, pentru ruta 

Rebricea – Pascani. 

Domnul Director Lazar precizeaza ca abonamentul este prevazut cu km si valoare. 

Doamna adm.financiar precizeaza ca respecta Legea 1 la educatie si toata legislatia in 

vigoare. Scoala 1 Draxeni are un numar de 26 de cadre didactice care depune documentatie pentru 

decontarea navetei si le exemplificam pe fiecare, in parte. Legea 1 aduce modificari la decontarea 

cadrelor didactice si pentru personalul auxiliar. 

Domnul presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt si alte probleme. 

Domnul viceprimar intreaba de ce este diferenta la abonamentul lui Spuza fata de cel al lui 

Mihalache? 

Doamna Leustian raspunde ca este diferenta intre cele doua abonamente, intrucat ea vine cu 

microbuzul si el cu trenul. 

Domnul primar precizeaza ca nu sunt bani suficienti pentru decontare si e posibil ca in aprilie 

sa nu mai fie bani. Nu am primit sume de la stat si nu avem nici incasari.  

Domnul Morariu precizeaza ca exista posibilitatea sa nu mai avem bani si sa intram in proces 

cu cadrele. 

Doamna Leustian spcifica faptul ca s-au marit sumele la fiecare persoana, intrucat s-au 

majorat si abonamentele, iar abonamentul lunar este pentru 30 de zile, inclusiv sambata si 

duminica. 

Domnul primar precizeaza ca atata timp cat avem prevedere bugetara la inceput de an, 

suntem aparati de lege. 

Domnul Morariu precizeaza ca domnul director se deplaseaza cu autoturismul, in toate cele 8 

sate componente, unde exista scoli, fara sa mai ceara vreun ban in plus. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna decembrie 2013. 
 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
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  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

Am să prezint hotărârea în întregime. 
 

 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerica, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 - Dau cuvântul doamnei referent (contabil), Farama Maria, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de specialitate la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local 

al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 
 

DISCUTII: 

Domnul primar precizeaza ca sumele alocate sunt mai mici fata de anul 2013. 

La iluminat avem prevazuta suma de 100.000 lei cofinantare pentru proiectul „Retea 

electrica la Ratesu Cuzei”, 70.000 lei TVA si 30.000 lei extinderea de la Macresti. 

La invatamant, 20.000 reprezinta solicitarea domnului Lazar, pentru reparatii la scoli, mai 

alocam 30.000 lei pentru achizitionarea si montarea de centrale la Craciunesti si Ratesu Cuzei.  

Trebuie prevazuti bani si pentru masa calda a elevilor de la After School. 

La cap. Invatamant, in loc de 50.000 lei, se va aloca 40.000 lei din care 10.000 lei de la 

cheltuieli materiale vor fi folositi pentru sustinerea unei mese calde la After School. 

Domnul Asandei arata ca pentru culte au fost alocati 0 lei, iar domnul primar precizeaza ca 

nu au fost solicitari, in acest sens. 

Domnul consilier Cicoveanu mentioneaza ca asistentii personali, insotitorii persoanelor cu 

handicap au fost lasati deoparte. 

Doamna contabil spune ca avem plafonul maxim de salarii si nu putem sustine salariile 

asistentilor personali. 

Domnul primar precizeaza ca avem o solicitare de acest gen, in sensul angajarii de asistent 

personal, insa atata timp cat avem plafonul maxim, nu-l putem depasi. Sunt primarii care pe anul 

2013 nu au putut plati salariile pe o perioada de 7 luni. 

Domnul Cicubotaru, sef S.V.S.U.solicita acordarea a 25.000 lei, pentru finalizarea garajului 

din incinta Primariei. 

Domnul viceprimar propune sa se faca o cladire noua pentru PSI. 

Domnul primar propune ca suma de 25.000 lei sa fie luata din cap.”cheltuieli materiale” si 

sa fie trecuta la cheltuieli de capital. 

Domnul Cicoveanu mai precizeaza ca salariul domnului Ciubotaru este prea mic, iar 

domnul primar raspunde ca salariile sunt calculate corect, la zi. 
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 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 
 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate de voturi (12 voturi „pentru’ si o abtinere – domnul Nicu Doru), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 
 

Am să prezint hotărârea în întregime. 
 

6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerica, pentru a prezenta Raportul privind starea economică, socială şi de 

mediu a comunei Rebricea, pe anul 2013. 
 

DISCUTII: 

Domnul Morariu crede ca dintre domnii consilieri mai sunt care au obiectii, insa dupa cum 

s-a aratat in raport, anul 2013 s-a schimbat din punct de vedere al realizarilor fata de ceilalti ani. 

Proiecte mai trebuie facute, dar domnul primar merita laude pentru ceea ce a realizat. 

Domnul Cicoveanu precizeaza ca in continuare trebuie sa se aduca alte proiecte in comuna 

si propun sa se intocmeasca un proiect pentru canalizare la satele unde au fost primele alimentari cu 

apa.  

Domnul primar mentioneaza ca proiectul pentru canalizare a fost depus insa nu a primit 

finantare, dar la Ordonanta 28 au prioritate satele care sunt deja alimentate cu apa. 

Domnul Morariu intreaba ce se intampla cu proiectul privind infiintarea retelei de la Ratesu 

Cuzei, iar domnul primar precizeaza ca APDRP-ul finanteaza infiintarea de retea de joasa tensiune. 
 

7. Trecem la cel de-al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

viceprimar, Zaharia Petrea, pentru a prezenta Raportul de activitate a viceprimarului comunei 

Rebricea, pe anul 2013. 
 

DISCUTII: 
 

Domnul Scantee afirma ca domnul viceprimar a facut actiuni de curatare in comuna si as 

vrea sa ne detalieze „unde”. 

Domnul viceprimar raspunde ca a curatat de la Ratesu Cuzei pana la intersectia limita cu 

judetul Iasi. 

Domnul Nicu Doru mentioneaza ca la islazul comunal nu i se pare corect sa fie folositi 

oamenii de la Legea 416 la curatat. Asociatia are bani, sa-si foloseasca oamenii sa-si faca treaba. 

Domnul Scantee cere lamuriri referitoare la distribuirea pietrei pe drumurile din comuna, 

precizand ca piatra din gara de la Ratesu Cuzei a disparut peste noapte, au carat oamenii cu carutele 

in curte, domnul viceprimart fiind in cunostinta de cauza, fiindca l-am anuntat, insa nu a luat nicio 

masura. 

Domnul viceprimar mentioneaza ca s-a dus piatra pe drumurile din Craciunesti, Tatomiresti, 

Rebricea si Tufesti. 

Domnul primar mentioneaza ca pentru distribuirea pietrei pe drumuri, trebuie mobilizati 

oamenii de la 416, cu utilaje. Am observat ca din activitatea domnului viceprimar sunt multi 

beneficiari ai legii 416 care raman nesupravegheati si care trebuie organizati pe sate pentru a fi 

monitorizati, nu trebuie sa stea in coada sapii sa treaca ziua. Drumul judetean arata mai bine ca 

acum 2 ani si asta datorita ajutorului celor de la ajutor social. Garda de mediu sustine ca localitatea 

noastra arata destul de bine. 

Persoanele de la legea 416 trebuie mobilizte la curatarea paraului din Ratesu Cuzei, fiindca 

se topeste zapada si ne inunda sesul – mentioneaza domnul consilier Scantee. 
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Domnul Morariu precizeaza ca exista strategii de lucru, insa domnul viceprimar nu reuseste 

nici el singur, caci sunt 8 sate si trebuie ajutat. In viitor, pentru activitatea sa se desfasoare mai 

eficient, domnul viceprimar isi va face un plan pe 2014 mai bun.  
 

 8. Trecem la cel de-al optulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului sef 

S.V.S.U., Ciubotaru Andrian, pentru a prezenta Analiza de pregatire in domeniul situatiilor de 

urgenta pe anul 2013. 
 

DISCUTII: 

Domnul consilier Morariu precizeaza ca la dotarea serviciului de urgenta nu stam prea bine. 

Avem nevoie sa dotam serviciu, pentru a avea eficienta. 

Domnul Mihaila mentioneaza ca raportul prezentat suna ca o „uratura”, dar nu se ia nicio 

masura. Trebuie sa se faca pichete pe sate. 

Domnul Ciubotariu recunoaste ca avem probleme mari, in ceea ce priveste dotarea. La 

Draxeni avem 8 hidranti, iar in caz de incendiu avem de unde alimenta. 
 

  Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, se aprobă. 
 

Domnul primar, Radu Valerica convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 27 februarie 2014, ora 1300, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

 1. Proiect de hotarare prin care se ia act de incetarea de drept a calitatii de consilier 

local, a domnului Zaharia Petru, inscris pe lista Aliantei politice “Uniunea Social – Liberala”, 

inainte de expirarea duratei normale a mandatului, ca urmare a demisiei. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna ianuarie 2014. 

3. Proiect de hotarare privind modificarea Actului Constitutiv şi Statutului Asociaţiei 

de dezvoltare intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de 

canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, Judetul Vaslui, la care 

comuna Rebricea este membru asociat. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea prelungirii termenului de valabilitate a 

Planului Urbanistic General al comunei Rebricea si a Regulamentului Local de Urbanism 

aferent acestuia. 

5. Proiect de hotarare privind acoperirea definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare 

a bugetului local, pe anul 2013, din excedentul bugetului local. 
 6. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada 

martie - mai 2014. 

7. Informare privind modul de îndeplinire a sarcinilor pe linia pregătirii economiei 

naţionale şi a teritoriului pentru apărare. 

 8. Raport de activitate a consilierilor locali, pe anul 2013. 

9. Interpelari si raspunsuri. 

 

 

             PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,              SECRETAR,  

                 

               Consilier, Morariu Ionel                                             Sârcu Geanina – Elena  


